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 Protokół z I sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 7 maja 2024 roku 

Protokół Nr I/2024 

Z Sesji Rady Powiatu z dnia 7 maja 2024 roku 

Posiedzeniu Przewodniczył – Marek Ciąpała – Przewodniczący Rady Powiatu 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie – 09:00 

Zakończono o godzinie – 14:12 

Obecni na posiedzeniu wg listy obecności, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad I sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. 

2. Złożenie ślubowania przez Radnych. 

3. Wybór Przewodniczącego Rady Powiatu Kutnowskiego. 

4. Przejęcie przez Przewodniczącego Rady Powiatu Kutnowskiego prowadzenia sesji od radnego 

seniora. 

5. Wybór Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Kutnowskiego. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyboru Starosty Kutnowskiego, 

b) wyboru Wicestarosty, 

c) wyboru Członków Zarządu Powiatu w Kutnie, 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) nienawiązania stosunku pracy z Członkami Zarządu Powiatu w Kutnie, 

b) nawiązania stosunku pracy z Członkami Zarządu Powiatu w Kutnie. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia Starosty Kutnowskiego, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Wicestarosty, 

10. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) ustalenia liczby członków i składu osobowego stałych komisji Rady Powiatu 

Kutnowskiego, 

b) wyboru Przewodniczących stałych komisji Rady Powiatu Kutnowskiego, 

c) delegowania dwóch radnych Rady Powiatu Kutnowskiego na funkcję członków 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

11. Zakończenie obrad I sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. 

00:01:44 – 00:10:00 

(Przemawia Przewodnicząca Powiatowej Komisji Wyborczej oraz wręcza zaświadczenia o wyborze na 

radnego.) 

00:10:18 – 00:10:20 

Ryszard Olesiński: 

Ogłaszam 5 minut przerwy. 

Punkt 1 

00:18:35 – 00:20:33 
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Protokół z I sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 7 maja 2024 roku 

Ryszard Olesiński: 

Czy wszyscy Państwo otrzymaliście zaświadczenia? W takim razie dziękuję Państwu i życzę owocnej 

pracy. Otwieram obrady I sesji Rady Powiatu Kutnowskiego. Mam ogromną przyjemność skorzystać z 

dobrodziejstwa ustawy o samorządzie, która akurat mnie obarczyła tym, że jako senior mogę 

przynajmniej jej część poprowadzić. Korzystając z tej okazji i z tego przywileju chciałbym wyrazić 

ogromną satysfakcję, że w dniu dzisiejszym mogę powitać Panią Przewodniczącą Powiatowej Komisji 

Wyborczej na teren powiatu kutnowskiego, Panią Dorotę Wiosetę. Bardzo serdecznie Panią witam. 

Dziękuję całej komisji za dobrze wypełnione obowiązki i sprawne przeprowadzenie wyborów na 

terenie powiatu kutnowskiego. Bardzo Pani dziękuję. Chciałbym powitać Zarząd Powiatu z Panem 

Starostą i podziękować za dotychczasową pracę na rzecz Powiatu i jego mieszkańców. Dziękuję 

bardzo. Kochani, witam nowych radnych. Za chwilę będziemy wszyscy radnymi. Życzę wam, w tej 

dzisiejszej rozpoczynającej się kadencji, wszystkiego dobrego, przede wszystkim spokoju w pracy. 

Wszyscy w dniu dzisiejszym będziemy świadkami, a część z nas autorami tego, co będzie miało 

miejsce, nie tylko w dniu dzisiejszym, ale przełoży się to na czas trwania kadencji. Macie państwo 

porządek obrad. Porządek ten jest porządkiem autorskim. Jeśli zajdzie konieczność czy będzie 

potrzeba wprowadzenia dodatkowych punktów to po złożeniu ślubowania przez radnych. W tym 

momencie proszę przyjąć ten porządek obrad jako nasz wspólny porządek. 

Punkt 2 

00:20:41 – 00:24:21 

Ryszard Olesiński: 

Proszę Państwa, przystępujemy do punktu 2 dzisiejszych obrad. Jest to złożenie ślubowania przez 

Radnych. Na dzisiejszej sesji jest 20… 20 radnych, którzy złożą ślubowanie zgodnie z art. 20, ust. 1 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku przed objęciem mandatu. Każdy radny składa ślubowanie. Teraz 

odczytam tekst roty ślubowania. Następnie wyczytam kolejno radnych z listy obecności. Każdy radny 

po wyczytaniu swojego nazwiska, wstanie i podnosząc dwa palce prawej ręki powie: „ślubuję”, z 

ewentualnym dodaniem zdania: „tak mi dopomóż Bóg”. 

(Przewodniczący senior odczytuje rotę ślubowania oraz wszyscy obecni radni składają ślubowanie.) 

Dziękuję Pań… Państwu bardzo. Wszystkim w tym momencie serdecznie gratuluję. (nieczytelny 

zapis), że w tym momencie staliśmy się radnymi, Radnymi Powiatu Kutnowskiego. Jeszcze… jeszcze 

bym prosił, jak będą Panie i Panowie zabierać głos, proszę o przedstawienie się. Nie wszyscy się 

znamy, żeby wyraźnie wymienić nazwisko i imię, a jest to niezbędne do protokołu, który jest 

nagrywany. Także serdecznie o to proszę. 

Punkt 3 

00:24:29 – 00:24:44 

Ryszard Olesiński: 

Przystępujemy do 3 punktu obrad. Jest to wybór Przewodniczącego Rady Powiatu Kutnowskiego. 

Proszę o podawanie kandydatur na Przewodniczącego Rady Powiatu. Pan Kowalik Daniel. 

00:24:45 – 00:25:02 

Daniel Kowalik: 
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Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 7 maja 2024 roku 

Radny Daniel Kowalik. Szanowni Państwo, na Przewodniczącego Rady Powiatu Kutnowskiego 

proponuję wieloletniego radnego, działacza społecznego, działacza historycznego, nauczyciela Pana 

Marka Drabika. Dziękuję. 

00:25:08 – 00:25:21 

Ryszard Olesiński: 

Czy są jeszcze jakieś kandydatury? Nie ma. Przepraszam, czy Pan Marek Drabik wyraża zgodę? 

00:25:21 – 00:25:22 

Marek Drabik: 

Tak, wyrażam zgodę. 

00:25:30 – 00:27:41 

Ryszard Olesiński: 

Dobrze, dziękuję bardzo. Musimy poddać pod głosowanie zamknięcie listy kandydatów na 

przewodniczącego. Tak. Proszę bardzo, przechodzimy do głosowania imiennego. Będę wyczytywał 

kolejno nazwiska radnych, prosząc o głos… o oddanie głosu „Jestem za”, albo „Jestem przeciw”, albo 

„Wstrzymuję się od głosu”. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 
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Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: … 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: Jestem za 

Dziękuję bardzo. Czyli 20 osób za… jest za. Dobrze, w związku z tym, że jest to głosowanie tajne, to 

musimy powołać Komisję Skrutacyjną do wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu. Proszę o 

podawanie kandydatów do Komisji. Pan Kowalik Daniel. 

00:27:42 – 00:27:45 

Daniel Kowalik: 

Proponuję Panią Małgorzatę Stępniewską. 

00:27:45 – 00:27:47 

Ryszard Olesiński: 

Czy Pani Małgorzata wyraża zgodę? 

00:27:47 – 00:27:48 

Małgorzata Stępniewska: 

Tak, wyrażam. 

00:27:50 – 00:27:52 

Tomasz Walczewski: 

Ja proponuję Panią Emilę… Emilię Paryż. 

00:27:53 – 00:27:55 

Ryszard Olesiński: 

Czy Pani Emilia Paryż wyraża zgodę? 

00:27:55 – 00:27:56 

Emilia Paryż: 

Wyrażam. 

00:28:01 – 00:28:03 

Ryszard Olesiński: 

Proszę bardzo, Pan Ziółkowski. 

00:28:03 – 00:28:04 
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Mirosław Ziółkowski: 

Proponuję Pana Artura Gierulę. 

00:28:05 – 00:28:07 

Ryszard Olesiński: 

Czy Pan Artur Gierula wyraża zgodę? 

00:28:08 – 00:28:08 

(nieczytelny zapis) 

00:28:08 – 00:28:43 

Ryszard Olesiński: 

Dziękuję. Czy są jeszcze jakieś propozycje, czy pozostajemy przy tym trzyosobowym składzie Komisji 

Skrutacyjnej? Zapytam czy wyrażacie Państwo Radni zgodę na to, aby ten skład Komisji Skrutacyjnej 

brał udział we wszystkich tajnych głosowaniach czy do każdego tajnego głosowania będziemy 

wybierali nową Komisję Skrutacyjną? Wobec tego pytam, czy Pan/Pani (nieczytelny zapis) wyraża 

zgodę na pracę w Komisji Skrutacyjnej? Wyrażają zgodę, tak. Dobrze 

00:29:05 – 00:29:07 

Artur Gierula: 

(nieczytelny zapis) 

00:29:07 – 00:29:08 

Ryszard Olesiński: 

Proszę bardzo. 

00:29:08 – 00:29:10 

Artur Gierula: 

Wszyscy nie wyrażają zgody na udział. 

00:29:11 – 00:29:12 

Ryszard Olesiński: 

(nieczytelny zapis) 

00:29:16 – 00:29:17 

Piotr Łaszewski: 

No i Pani Starosty. 

00:29:22 – 00:29:24 

Klaudia Milczarek: 
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(nieczytelny zapis) 

00:29:24 – 00:29:37 

Ryszard Olesiński: 

To w trakcie, Panie Radny, dobrze. Czyli co, (nieczytelny zapis) zamykamy dyskusję i proszę Komisję 

Skrutacyjną o przystąpienie do pracy i przygotowanie kart do głosowania. Ogłaszam przerwę. 

00:35:49 – 00:35:56 

Ryszard Olesiński: 

Wznawiamy obrady po przerwie. Proszę Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o zapoznanie 

wszystkich Radnych o zasadach tajnego głosowania. 

00:35:57 – 00:37:17 

Artur Gierula: 

Bardzo dziękuję, Panie Przewodniczący. 

Zasady głosowania tajnego dotyczące wyboru na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu 

Kutnowskiego. 

Punkt 1. Głosowanie jest tajne. Punkt 2. Radni głosują na kartach opatrzonych pieczęcią Rady 

Powiatu Kutnowskiego. Punkt 3. Głosowanie odbywa się w porządku alfabetycznym. Punkt 4. Radny 

wyczytany w porządku alfabetycznym podchodzi do Komisji Skrutacyjnej, odbiera kartę do 

głosowania, co potwierdza własnym podpisem na liście alfabetycznej, osobnej niż lista obecności na 

sesji w dniu 7 maja 2024 roku, zatytułowanej „Lista Radnych w sprawie wyboru Przewodniczącego 

Rady Powiatu Kutnowskiego”, zajmuje miejsce wskazane przez Komisję, dokonuje aktu głosowania i 

wrzuca kartę do urny. Punkt 5. Podczas aktu głosowania zabrania się filmowania i fotografowania w 

sposób naruszający tajność niniejszego głosowania. Punkt 6. Głosowanie odbywa się przez 

postawienie na karcie do głosowania znaku X w kratce z prawej strony przy jednej z następujących 

odpowiedzi „Jestem za wyborem”, „Jestem przeciw”, „Wstrzymuję się od głosu”. Punkt 7. Za 

nieważny uznaje się głos, jeżeli na karcie do głosowania: a) postawiono znak X przy więcej niż jednej 

odpowiedzi, b) nie postawiono znaku X przy żadnej odpowiedzi i c) dokonano wyboru w inny sposób 

niż określony w punkcie 6. I to tyle. Bardzo dziękuję, Panie Przewodniczący. 

00:37:18 – 00:37:21 

Ryszard Olesiński: 

Dziękuję bardzo. Przystępujemy do… 

00:37:22 – 00:37:23 

Artur Gierula: 

Jeszcze chwileczkę. 

00:37:36 – 00:37:44 

(nieczytelny zapis) 
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00:37:49 – 00:44:55 

Ryszard Olesiński: 

W tym momencie przystępujemy do głosowania. 

Pan Drabik Marek. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Gajewicz Marta Patrycja. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Gierula Artur. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Janus Agnieszka. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Kaczmarek Tadeusz Jan. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Karpiak Justyna. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Kowalik Daniel. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Kubasiński Marek. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Konwerska Anna. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Ledzion Edyta. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Łaszewski Piotr. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Olesiński Ryszard. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Paryż Emilia Anna. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Pietrusiak Jolanta. 
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(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Sikora Jacek. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Stępniewska Małgorzata Anna. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Szarwas Andrzej. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Ślęzak Paweł Dariusz. 

(Radny nieobecny.) 

Pan Walczewski Tomasz. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Ziółkowski Mirosław Krzysztof. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Magdalena Krupińska-Kotulska. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Dziękuję Komisji za tę część prac. Ogłaszam przerwę do czasu pojawienia się Komisji. 

00:48:55 – 00:49:04 

Ryszard Olesiński: 

Wznawiam obrady po przerwie. Proszę o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej o 

zapoznanie Radnych z wynikami wyborów. 

00:49:06 – 00:49:53 

Artur Gierula: 

Dziękuję. Panie Przewodniczący, protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na I sesji Rady Powiatu 

Kutnowskiego w dniu 7 maja 2024 roku w celu przeprowadzenia głosowania tajnego w sprawie 

wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Kutnowskiego. Komisja w składzie: Artur Gierula – 

Przewodniczący, Małgorzata Stępniewska – Członek, Paryż Emilia – Członek, stwierdza na podstawie 

listy obecności, że na stan 21, obecnych jest 20 radnych. Za wyborem Pana… kandydata Pana Marka 

Drabika na funkcję Przewodniczącego Rady Powiatu Kutnowskiego głosów ogółem oddano 20, 

ważnych - 20, nieważnych – 0. Za wyborem - 20 głosów, przeciw wyborowi - 0 głosów, wstrzymało się 

0 radnych. Wobec powyższego Komisja stwierdza, że Pan Marek Drabik został wybrany na funkcję 

Przewodniczącego Rady Powiatu Kutnowskiego i tu następują podpisy Członków Komisji. Dziękuję 

bardzo. 

00:50:06 – 00:50:41 
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Ryszard Olesiński: 

Dziękuję… dziękuję bardzo Komisji Skrutacyjnej. Proszę zająć miejsc. Proszę Państwa, jest jeszcze na 

tą okoliczność pewna formuła do wygłoszenia. Pragnę poinformować, że zgodnie z art. 14, ust. 1 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 

1/1/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego Rady Powiatu Kutnowskiego. Uchwała wchodzi w 

życie z dniem jej podjęcia, a więc już w tym momencie. 

Punkt 4 

00:50:44 – 00:51:11 

Ryszard Olesiński: 

(nieczytelny zapis). Przystępujemy do 4 punktu obrad. Jest to przejęcie przez Przewodniczącego Rady 

Powiatu Kutnowskiego prowadzenia sesji od radnego seniora. Zapraszam Pana Przewodniczącego. 

Bardzo proszę Panu wybranego i gratuluję wyboru. Proszę o zajęcie miejsca. Dalszy ciąg obrad będzie 

prowadził. Przekazuję laskę. Panie Przewodniczący, moja rola się skończyła. Będąc przy głosie to 

chciałbym wszystkim podziękować, którzy złożyli się na dobry efekt naszej pracy. 

00:51:22 – 00:51:30 

(Radny senior przekazuje laskę wybranemu Przewodniczącemu Rady.) 

00:51:38 – 00:52:17 

Marek Drabik: 

O tak zrobimy. Dziękuję Państwu za głosowanie. Dziękuję Państwu za wynik głosowania. Postaram się 

robić to w sposób godny, z korzyścią dla mieszkańców powiatu. Dziękuję. 

Punkt 5 

00:52:24 – 00:53:18 

Marek Drabik: 

Przystępujemy do realizacji kolejnego punktu dzisiejszej sesji. Jest to punkt 5. W tym punkcie, 

pozwólcie Państwo, najpierw się zapoznam z treścią i dopiero (nieczytelny zapis) zabiorę głos. 

Dobrze, tym razem jeszcze będę tutaj z kartki czytał pewne treści. W następnych sesjach już będę 

jakby własnym głosem prowadził. Także czytam, co tu mi napisano. Przystępujemy do punktu 5 

obrad. Jest to wybór Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Kutnowskiego. Przystępujemy do pracy. 

Proszę o zgłaszanie kandydatur na Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Kutnowskiego. Głos zabierze 

Pan Radny Daniel Kowalik. 

00:53:19 – 00:53:33 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Kutnowskiego proponuję Pana Andrzeja 

Szarwasa, wieloletniego Radnego szczebla gminnego, czy to powiatowego, człowiek z ogromnym 

doświadczeniem samorządowym. 

00:53:34 – 00:53:37 
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Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy Pan Andrzej Szarwas wyraża zgodę? 

00:53:37 – 00:53:38 

Andrzej Szarwas: 

Tak, wyrażam zgodę. 

00:53:39 – 00:53:43 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Pan Ziółkowski, proszę. 

00:53:44 – 00:53:46 

Mirosław Ziółkowski: 

Ja proponuję Pana Artura Gierulę. 

00:53:47 – 00:53:51 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy Pan Artur Gierula wyraża zgodę? 

00:53:51 – 00:53:55 

Artur Gierula: 

Tak, jednocześnie chciałbym wskazać (nieczytelny zapis) Panią Martę Gajewicz. 

00:53:58 – 00:54:00 

Marek Drabik: 

Dobrze, dziękuję. Pan Piotr Łaszewski. 

00:54:23 – 00:56:02 

Piotr Łaszewski: 

Szanowni Państwo, na podstawie paragrafu 57 Statutu Rady Powiatu Kutnowskiego właśnie 

utworzyliśmy klub radnych KomitetObywatelski.pl, który liczy czterech członków. Chcę podkreślić, że 

bardzo dobrą tradycją, kultywowaną również w poprzedniej kadencji, był… było wskazanie na 

przewodniczącego czy też wiceprzewodniczących osób, które uzyskały bardzo duże poparcie w 

wyborach samorządowych. Biorąc pod uwagę powyższe, chcielibyśmy kultywować tą tradycję 

również to, iż radni opozycyjni też dają… mają możliwość uzyskania funkcji wiceprzewodniczącego. 

Biorąc pod uwagę, że jesteśmy czteroosobowym klubem radnych, no nie wiem, czy na dzień 

dzisiejszy nie jesteśmy drugą siłą w Powiecie Kutnowskim, tak mi się przynajmniej wydaje. Chcemy 

zgłosić jako kandydata na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Kutnowskiego, mamy takie prawo, 

tudzież i obowiązek moim zdaniem, Pana Jacka Sikora. Jacek Sikora uzyskał wynik w wyborach 1890 

głosów przypominam, a taka argumentacja padła przy wyborze poprzedniego Przewodniczącego. Też  
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ta argumentacja była, że wynik społeczeństwa powinien być odzwierciedleniem wyboru na tę 

funkcję. Także chcemy kultywować tę tradycję, jako komitet posiadający, w opozycji oczywiście, ale 

czterech radnych, chcemy zgłosić swojego kandydata. Myślę, że ta tradycja powinna być 

kultywowana zarówno w Powiecie, jak i w Mieście też do tej pory. Także chcielibyśmy to 

kontynuować. Dziękuję serdecznie. 

00:56:02 – 00:56:06 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy Pan Jacek… rozumiem, zgłasza Pan Jacka Sikorę? 

00:56:06 – 00:56:06 

Piotr Łaszewski: 

Tak. 

00:56:07 – 00:56:07 

Marek Drabik: 

Czy Pan Jacek Sikora wyraża zgodę? 

00:56:08 – 00:56:09 

Jacek Sikora: 

Tak, wyrażam zgodę. 

00:56:09 – 00:56:38 

Marek Drabik: 

Dziękuję. W tej sy… czy Panowie chcieliby coś o sobie powiedzieć przed głosowaniem? Czyli 

wystarczy, tak? Nie widzę chęci zabrania głosów. W takim razie mamy trójkę kandydatów. Dobrze, w 

związku z tym, że Pan Artur Gierula jest kandydatem na Wiceprzewodniczącego musimy inną osobę 

wskazać… proszę. 

00:56:39 – 00:56:57 

Piotr Łaszewski: 

Szanowni Państwo, tylko chciałem zwrócić uwagę, że bardzo pilnuję czujności Pana Starosty, który 

bardzo gestykulował w stosunku do Artura Gieruli, dając mu do zrozumienia, że nie powinien być 

członkiem Komisji Rewizyjnej, członkiem Komisji Skrutacyjnej w trakcie wyborów na wszystkich tych 

poszczególnych głosowaniach. Także gratuluję doświadczenia i czujności. 

00:56:58 – 00:56:59 

Artur Gierula: 

Panie Przewodniczący. 

00:57:00 – 00:57:04 
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Marek Drabik: 

Momencik, najpierw Pan Starosta, ponieważ jakby do niego było kierowane (nieczytelny zapis). 

00:57:04 – 00:57:11 

Daniel Kowalik: 

Proszę mnie nie imputować, dlaczego ja macham rękami, dlaczego mrygam i nie podsłuchiwać tutaj 

rozmów innych radnych. Dziękuję. 

00:57:11 – 00:57:12 

Marek Drabik: 

Dobrze, Pan Artur Gierula. 

00:57:13 – 00:57:33 

Artur Gierula: 

Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Drogi Panie Radny Łaszewski, to, że jestem zgłoszony do 

Komisji Skrutacyjnej, nie ogranicza moich możliwości, jeśli chodzi o zgłaszanie do jakichkolwiek 

innych ciał, które funkcjonują w Radzie Powiatu i mówi… i mówi o tym obowiązujący statut oraz 

ustawa. Dziękuję bardzo. 

00:57:40 – 00:57:54 

Marek Drabik: 

Dziękuję, Panie Arturze. Teraz przystępujemy do wyboru nowego członka Komisji Skrutacyjnej, 

ponieważ Pan Artur Gierula nie może już być jej członkiem. Wówczas Pan zaproponował też tak, 

osobę? Czy Pani wyraża zgodę? 

00:57:54 – 00:57:55 

Marta Gajewicz: 

(nieczytelny zapis) 

00:57:56 – 01:00:00 

Marek Drabik: 

Dziękuję w takim razie. Czyli w skład Komisji Skrutacyjnej, którą za chwilę przegłosujemy, jako 

kandydaci wchodzą Pani Gajewicz Marta Patrycja, Pani Paryż Emilia Anna i Pani Stępniewska 

Małgorzata Anna. Te osoby potwierdzają chęć udziału w Komisji Skrutacyjnej, tak? Dziękuję. W takim 

razie przystępujemy do głosowania nad członkami Komisji Skrutacyjnej. Lista została zamknięta, nie 

widzę innych głosów. Przystępujemy do głosowania. 

Marek Drabik: Jestem za 

Gajewicz Marta Patrycja: Jestem za 

Gierula Artur: Jestem za 
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Janus Agnieszka: Jestem za 

Kaczmarek Tadeusz Jan: Za 

Karpiak Justyna: Jestem za 

Kowalik Daniel: Jestem za 

Krupińska-Kotulska Magdalena: Jestem za 

Kubasiński Marek: Jestem za 

Konwerska Anna: Jestem za 

Ledzion Edyta: Jestem za 

Łaszewski Piotr: Jestem za 

Olesiński Ryszard: (nieczytelny zapis) 

Paryż Emilia Anna: Za 

Pietrusiak Jolanta: Jestem za 

Sikora Jacek: Jestem za 

Stępniewska Małgorzata: Jestem za 

Szarwas Andrzej: Jestem za 

Ślęzak Paweł Dariusz: … 

Walczewski Tomasz: Jestem za 

Ziółkowski Mirosław Krzysztof: (nieczytelny zapis) 

Stwierdzam, że wyżej wymienione osoby zostały członkami Komisji Skrutacyjnej. Ta Komisja za chwilę 

zbierze się w celu (nieczytelny zapis) swoich działań. Przerwa do czasu pojawienia się Komisji, czyli 

około 5 minut. 

01:09:28 – 01:09:34 

Marek Drabik: 

Kończymy przerwę. Proszę o zabranie Przewodniczącego Komisji Skrutacyjnej głosu. 

01:09:36 – 01:12:08 

Małgorzata Stępniewska: 

Szanowni… jest? Halo, jestem, jestem. (nieczytelny zapis). Szanowni Państwo, więc zaczynamy 

kolejne głosowanie. Przypomnę jeszcze zasady tajnego głosowania. Głosowanie jest tajne. Radni 

głosują na kartach opatrzonych pieczęcią Rady Powiatu Kutnowskiego. Głosowanie odbywa się w 

porządku alfabetycznym. Radny wyczytany w porządku alfabetycznym podchodzi do Komisji 

Skrutacyjnej, odbiera trzy karty do głosowania na jednego i drugiego i trzeciego kandydata, co 

potwierdza własnym podpisem na liście alfabetycznej, osobnej niż lista obecności na sesji w dniu 7  
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maja 2024, zatytułowanej „Lista Radnych w sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu 

Kutnowskiego”, zajmuje miejsce wskazane przez Komisję, dokonuje aktu głosowania i wrzuca karty 

do urny. Podczas aktu głosowania zabrania się filmowania i fotografowania w sposób naruszający 

tajność niniejszego głosowania. Głosowanie odbywa się przez postawienie na karcie do głosowania 

jednej, drugiej, trzeciej krzyżyka w kratce z prawej strony przy jednej z następujących odpowiedzi: 

„Jestem za wyborem”, „Jestem przeciw”, „Wstrzymuję się od głosu”. Za nieważny uznaje się głos, jeśli 

na karcie do głosowania postawiono znak X przy więcej niż jednej odpowiedzi, nie postawiono znaku 

X przy żadnej odpowiedzi, dokonano wyboru inny sposób, niż określony w punkcie 6. Pani Emilia, 

przejdzie, pokaże, że urna jest pusta. Pan Przewodniczący będzie wyczytywał teraz osoby. 

01:12:09 – 01:25:49 

Marek Drabik: 

Dziękuję Pani. Przystępujemy do głosowania. 

Pierwszy Marek Drabik. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Gajewicz Marta Patrycja. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Artur Gierula. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Agnieszka Janus. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Tadeusz Kaczmarek. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Justyna Karpiak. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Daniel Kowalik. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Magdalena Krupińska-Kotulska. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Marek Kubasiński. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Anna Konwerska. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 
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Pani Edyta Ledzion. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Piotr Łaszewski. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Ryszard Olesiński. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Emilia Paryż. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Jolanta Pietrusiak. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Jacek Sikora. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pani Małgorzata Stępniewska. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Andrzej Szarwas. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Paweł Ślęzak, nieobecny. 

Pan Tomasz Walczewski. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pan Mirosław Ziółkowski. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Dziękuję. Lista radnych głosujących w wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu została 

wyczerpana. Proszę Komisję Skrutacyjną o policzenie głosów. Ogłaszam przerwę do czasu powrotu 

Komisji. 

01:25:51 – 01:25:58 

Małgorzata Stępniewska: 

Szanowni Państwo, został jeszcze jeden komplet głosów ze względu na nieobecność jednego 

radnego. 

01:37:16 – 01:37:23 

Marek Drabik: 
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Dziękuję. Wznawiamy obrady po przerwie. Proszę Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o zapoznanie 

radnych z wynikami wyborów. 

01:37:25 – 01:39:00 

Małgorzata Stępniewska: 

Szanowni Państwo, komisja w składzie: Małgorzata Stępniewska - Przewodniczący, Emilia Paryż - 

Członek i Marta Gajewicz - Członek, stwierdza na podstawie listy obecności, że na 21 obecnych 

radnych, 1 jest radny nieobecny. Za wyborem kandydata Pana: Andrzej Szarwas na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Kutnowskiego głosowało ogółem 20 osób, ważnych - 19 i 

nieważnych - 1. Za wyborem - 17 głosów, przeciw wyborowi - 2 głosy, wstrzymało się - 0. Za wyborem 

kandydata Pana Artura Gierulę na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Kutnowskiego 

głosów ogółem oddano 20, ważnych - 20, nieważnych - 0. Za wyborem - 15 głosów, przeciw 

wyborowi - 5 głosów, wstrzymało się - 0. Za wyborem kandydata Pana Jacka Sikorę na funkcję 

Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Kutnowskiego głosów ogółem oddano 20, ważnych - 18, 

nieważnych - 2. Za wyborem - 5 głosów, przeciw wyborowi - 12 głosów, wstrzymało się - 1 osoba. 

Wobec powyższego Komisja stwierdza, że na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Powiatu 

Kutnowskiego wybrani zostali Pan Andrzej Szarwas i Pan Artur Gierula. 

01:39:34 – 01:40:14 

Marek Drabik: 

Dziękuję Komisji Skrutacyjnej. I informuję Państwa, że zgodnie z art. 14, ust. 1 ustawy z dnia 5 

czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym Rada Powiatu podjęła uchwałę nr 2/1/2024 w 

sprawie wyboru Wiceprzewodniczących Rady Powiatu Kutnowskiego. Uchwała wchodzi w życie z 

dniem podjęcia, a więc w tym momencie. Czy któryś z Wiceprzewodniczących chciałby zabrać głos? 

Pan Andrzej Szarwas. 

01:40:15 – 01:40:17 

Andrzej Szarwas: 

Proszę Państwa, wzruszyłem się troszkę. 

01:40:17 – 01:40:18 

Jolanta Pietrusiak: 

Do mikrofonu. 

01:40:19 – 01:40:28 

Andrzej Szarwas: 

Serdecznie dziękuję za wybór (nieczytelny zapis). Jest to dla mnie no ogromna (nieczytelny zapis). 

Dziękuję. 

01:40:33 – 01:40:34 

Mare Drabik: 

Pan Artur Gierula. 
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01:40:37 – 01:40:47 

Artur Gierula: 

Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, bardzo dziękuję za ten wybór. Służę pomocą Panu 

Przewodniczącemu, jak również całej Radzie. Bardzo dziękuję. 

01:40:48 – 01:40:53 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy trzeci z kandydatów chciałby (nieczytelny zapis) zabrać głos po głosowaniu?  

01:40:58 – 01:41:46 

Jacek Sikora: 

Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, bardzo dziękuję, że mogłem uczestniczyć w tym 

głosowaniu z imienia i z nazwiska. 5 lat temu miałem ten największy wynik, akurat do Rady Powiatu 

teraz drugi wynik. Jest mi niezmiernie miło, że mogę usiąść w tej sali i razem z Wami współpracować, 

nieważne, czy jako Wiceprzewodniczący, czy jako Radny Rady Powiatu, ale najważniejsze, że dla 

dobra mieszkańców. Bardzo Wam dziękuję wszystkim. Jest mi niezmiernie miło i pozostaję do pracy 

w komisjach. Dziękuję Państwu bardzo. 

Punkt 6a 

01:41:46 – 01:42:14 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Przechodzimy do kolejnego punktu. Jest to punkt nr 6, a więc wybór Starosty Powiatu 

Kutnowskiego. Proszę o zgłaszanie kandydatur. Pozwolę sobie wykorzystać moją rolę i zgłaszam 

kandydaturę Pana Radnego Daniela Kowalika na funkcję Starosty Kutnowskiego. Teraz zadaję 

pytanie, czy Pan wyraża zgodę? 

01:42:16 – 01:42:17 

Daniel Kowalik: 

Tak… tak, wyrażam. 

01:42:18 – 01:42:38 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy są jeszcze inne kandydatury? Nie widzę. W takim razie zamykam listę. Kto z Państwa 

jest za zamknięciem listy z kandydaturą Pana Daniela Kowalika na funkcję Starosty Kutnowskiego? 

Pan jeszcze chciał zabrać głos wcześniej? 

01:42:39 – 01:42:41 

Jacek Sikora: 

Nie, jestem za zamknięciem listy. 
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01:42:41 – 01:44:02 

Marek Drabik: 

Aha, ale ja będę głosował imiennie. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: … 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: Jestem za 

Przepraszam Pani Aniu. 

Pani Anna Konwerska: Jestem za 

Dziękuję. W wyniku głosowania stwierdzam, że za zamknięciem listy było 20 osób, przeciw nikt nie 

był, jedna osoba nieobecna, a więc przystępujemy do głosowania. W takim razie proszę Komisję 

Skrutacyjną o podjęcie stosownych działań, przygotowanie kart do głosowania. Ogłaszam przerwę 

na… do czasu pojawienia się Komisji Skrutacyjnej. 

01:51:51 – 01:52:19 

Marek Drabik: 
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Wznawiam obrady po przerwie. Na początku poproszę dwóch Wiceprzewodniczących o zajęcie 

miejsca obok mnie. A teraz poproszę Przewodniczącą Komisji Skrutacyjnej o zapoznanie radnych z 

zasadami głosowania. 

01:52:21 – 01:53:33 

Małgorzata Stępniewska: 

Zasady głosowania tajnego dotyczące wyboru na funkcję Starosty Kutnowskiego. Głosowanie jest 

tajne. Radni głosują na kartach opatrzonych pieczęcią Rady Powiatu Kutnowskiego. Głosowanie 

odbywa się w porządku alfabetycznym. Radny wyczytany w porządku alfabetycznym podchodzi do 

Komisji Skrutacyjnej, odbiera kartę do głosowania, co potwierdza własnym podpisem na liście 

alfabetycznej, osobnej niż lista obecności na sesji w dniu 7 maja 2024, zatytułowanej „Lista Radnych 

w sprawie wyboru na funkcję Starosty Kutnowskiego”, zajmuje miejsce wskazane przez Komisję, 

dokonuje aktu głosowania i wrzuca kartę do urny. Podczas aktu głosowania zabrania się filmowania i 

fotografowania w sposób naruszający tajność niniejszego głosowania. Głosowanie odbywa się przez 

postawienie na karcie do głosowania znaku X w kratce z prawej strony przy jednej z następujących 

odpowiedzi „Jestem za wyborem”, „Jestem przeciw”, „Wstrzymuję się od głosu”. Za nieważny uznaje 

się głos, jeśli na karcie do głosowania postawiono znak X przy więcej niż jednej odpowiedzi, nie 

postawiono znaku X przy żadnej odpowiedzi, dokonano wyboru w inny sposób niż określony w 

punkcie 6. 

01:53:38 – 01:53:44 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Proszę Pana Wiceprzewodniczącego o odczytanie listy 

radnych. 

01:53:44 – 02:00:38 

Andrzej Szarwas: 

Drabik Marek, bardzo proszę. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Gajewicz Marta Patrycja. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Gierula Artur. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Janus Agnieszka. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Kaczmarek Tadeusz Jan. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Karpiak Justyna. 
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(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Kowalik Daniel. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Krupińska-Kotulska Magdalena. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Kubasiński Marek. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Konwerska Anna. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Ledzion Edyta. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Łaszewski Piotr. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Olesiński Ryszard. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Paryż Emilia Anna. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Pietrusiak Jolanta. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Sikora Jacek. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Stępniewska Małgorzata Anna. 

(Radna oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

Szarwas Andrzej. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

02:01:15 – 02:01:19 

Artur Gierula: 

Pan Radny Paweł Ślęzak, nieobecny. 

Pan Radny Tomasz Walczewski. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 
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Protokół z I sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 7 maja 2024 roku 

02:01:37 – 02:01:39 

Andrzej Szarwas: 

Ziółkowski Mirosław Krzysztof. 

(Radny oddaje głos i wrzuca kartę do urny.) 

02:02:02 – 02:02:09 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Wszyscy z obecnych radnych oddali swoje głosy. Proszę Komisję Skrutacyjną o policzenie 

głosów. Ogłaszam przerwę na czas pracy Komisji. 

02:10:27 – 02:10:34 

Marek Drabik: 

Rozpoczynam obrady po przerwie. Proszę Przewodniczącą Komisji o ogłoszenie, zapoznanie radnych z 

wynikami wyborów. 

02:10:47 – 02:12:07 

Małgorzata Stępniewska: 

Halo, halo, protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na I sesję Rady Powiatu Kutnowskiego w dniu 7 

maja 2024 w celu przeprowadzenia głosowania tajnego w sprawie wyboru Starosty Kutnowskiego. 

Komisja w składzie: Małgorzata Stępniewska - Przewodniczący, Emilia Paryż - Członek i Marta 

Gajewicz – Członek, stwierdza na podstawie listy obecności, że na 21 obecnych radnych, 1 radny 

nieobecny. Za wyborem kandydata Pana Daniela Kowalika na funkcję Starosty Kutnowskiego głosów 

ogółem oddano 20, w tym ważnych - 20, nieważnych - 0. Za wyborem - 16 głosów, przeciw wyborowi 

- 2 głosy, wstrzymało się - 2. Wobec powyższego... halo, no to, co najważniejsze, ale to były fanfary. 

Wobec powyższego Komisja stwierdza, że Pan Daniel Kowalik został wybrany na funkcję Starosty 

Kutnowskiego. 

02:12:11 – 02:14:20 

Marek Drabik: 

Momencik, jeszcze odczytam osobną regułę. Za chwilę będzie czas na gratulacje. Dziękuję Komisji 

Skrutacyjnej i pragnę poinformować, iż zgodnie z art. 12, pkt. 2, art. 27 ustawy, przepraszam, ust. 1 i 

2 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu Kutnowskiego 

podjęła uchwałę nr 3/1/2024 w sprawie wyboru Starosty Kutnowskiego. Uchwała wchodzi w życie z 

dniem podjęcia, czyli od teraz. Dziękuję. Teraz czas na gratulacje. Czas gratulacji dobiegł końca. 

Ogłaszam chwilę przerwy na tą chwilę. I to jest właśnie przerwa i tą chwilę przerwy… Za chwilę Pan 

Starosta zabierze głos. Natomiast tu już niecierpliwi się nasz zespół i proszę o przybliżenie w ramach 

tej krótkiej przerwy informacji… 

02:14:27 – 02:14:39 

Marek Kubasiński: 
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Protokół z I sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 7 maja 2024 roku 

… Powiatu kutnowskiego. Poprosił o możliwość złożenia również gratulacji Staroście, a więc zespole 

„Retro” prosimy. 

02:14:50 – 02:18:45 

(Zespół „Retro” składa gratulacje Panu Staroście oraz śpiewają pieśń.) 

02:18:52 – 02:18:57 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Wznawiam obrady. Proszę teraz o zabranie głosu przez Pana Starostę Daniela Kowalika. 

02:19:07 – 02:20:10 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, Drodzy Radni, Drogi Zespole Śpiewaczy „Retro”, Szanowni Państwo, może 

Państwo nie wiedzą, wszyscy tutaj w Radzie Naszej Powiatu Kutnowskiego, jest to jedyny powiatowy 

zespół śpiewaczy, prawdopodobnie na terenie Polski, ale na pewno na terenie województwa 

łódzkiego, więc ogromne brawa dla Was za to, że nas tak wspieracie, całą społeczność Powiatu 

Kutnowskiego. Szanowni Państwo, króciutko chciałbym podziękować wszystkim radnym za udany 

głos, ale przede wszystkim chciałbym podziękować mieszkańcom powiatu kutnowskiego za to, że 

zaufali w nas wszystkich zaufaniem, niezależnie, z której opcji politycznej się wywodzimy, z którego 

klubu radnych, czy z jakich środowisk. Ważne jest to, żebyśmy w tej kadencji razem, wespół działali 

na rzecz wszystkich środowisk, które wsparły nas, obdarzyły nas zaufaniem w tych wyborach 

samorządowych. Ze swojej strony obiecuję współpracę z każdym, kto będzie chciał działać na rzecz 

Powiatu Kutnowskiego. Dziękuję. 

Punkt 6b 

02:20:15 – 02:20:32 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Przechodzimy do punktu 6b, czyli wyboru Wicestarosty. Proszę o zgłaszanie kandydatur na 

funkcję Wicestarosty. Pan Starosta Daniel Kowalik. 

02:20:33 – 02:20:43 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, na stanowisko Wicestarosty Kutnowskiego proponuję Panią Magdalenę 

Krupińską-Kotulską. 

02:20:45 – 02:20:48 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy Pani Radna wyraża zgodę? 

02:20:50 – 02:21:08 

Magdalena Krupińska-Kotulska: 
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Protokół z I sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 7 maja 2024 roku 

Bardzo dziękuję za wskazanie mojej kandydatury. Niemniej jednak bardzo dziękuję, nie wyrażam 

zgody i bardzo dziękuję swoim współpracownikom, wszystkim dyrektorom, z którymi do tej pory 

współpracowałam i poproszę o co najmniej 10 minut przerwy. 

02:21:11 – 02:21:17 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy są inne kandydatury? Nie widzę. 

02:21:17 – 02:21:19 

Daniel Kowalik: 

W takim razie poproszę o 10 minut przerwy. 

02:21:19 – 02:21:21 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Ogłaszam 10 minut przerwy. 

02:45:31 – 02:45:38 

Marek Drabik: 

Wznawiam obrady po przerwie. Jesteśmy w punkcie „wybór Wicestarosty”. Proszę o zabranie głosu 

przez Pana Starostę Daniela Kowalika. 

02:45:39 – 02:45:55 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, w związku z odmową kandydatki na kandydowanie na stanowisko, na funkcję 

Wicestarosty Kutnowskiego w ramach Zarządu Powiatu Kutnowskiego, proszę o poddanie pod 

głosowanie zdjęcie tego punktu z dzisiejszego porządku obrad. 

02:45:57 – 02:47:56 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Kto z Pań i Panów jest za zdjęciem tego punktu z porządku 

obrad dzisiejszej sesji? Za chwilę będę czytał imiona i będziemy głosować imiennie. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Prosiłbym jeszcze o… dostałem też uwagę, żeby wszyscy mówili do mikrofonu. Potrzebne będzie to 

do protokołu. Nie zawsze się nagrywa. 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 
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Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem przeciw 

Piotr Łaszewski: Jestem przeciw 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem przeciw 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem przeciw 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: … 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: Jestem za 

Dziękuję. Wyniki głosowania są następujące: 16 głosów za zdjęciem tego punktu z porządku obrad, 4 

głosy przeciw, 1 nie głosował - nieobecny. A więc przys... przepraszam momencik. Proszę Pan 

Starosta. 

02:47:58 – 02:48:06 

Daniel Kowalik: 

Prosimy Panią Mecenas, żeby przedstawiła radnym może, jak wygląda sytuacja, kiedy w 

inauguracyjnej sesji nie powołamy kompletnego Zarządu. 

02:48:07 – 02:48:08 

Marek Drabik: 

Dobrze… 

02:48:08 – 02:48:09 

Daniel Kowalik: 

Czy jest taka możliwość? 

02:48:10 – 02:48:17 

Marek Drabik: 
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Protokół z I sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 7 maja 2024 roku 

Dziękuję. W związku z tym, żeby wszyscy radni mieli pełną wiedzę o tym, co się przed chwilą stało, 

proszę Panią Mecenas o zabranie głosu. 

02:48:18 – 02:50:14 

Klaudia Milczarek: 

Zgodnie z art. 27 ustawy o samorządzie powiatowym… zgodnie z art. 27 ustawy o samorządzie 

powiatowym Rada Powiatu wybiera zarząd w liczbie od 3 do 5 osób, w tym starostę i wicestarostę w 

ciągu 3 miesięcy od dnia ogłoszenia wyników wyborów przez właściwy organ wyborczy z 

uwzględnieniem zasad większościowych. Jeżeli chodzi o kwestie wyboru wicestarosty i pozostałych 

członków zarządu, dokonywany… dokonywany jest ten wybór na wyłączny wniosek starosty. W 

związku z tym, że w dzisiejszym porządku obrad został umieszczony taki punkt i… ale wniosek 

starosty został wycofany, w tej sytuacji zasadne jest wyłączenie tego punktu z porządku obrad, z tego 

względu, że jeżeli po pierwsze, nie ma wniosku starosty, po drugie nadal jesteśmy w terminie, który 

upoważnia nas do wyboru tego sta… wicestarosty oraz pozostałych członków zarządu, wówczas nie 

musi odbywać się ten wybór na dzisiejszej sesji. Będzie to zgodnie z przepisami prawa, skoro mamy 

termin 3 miesięcy pod odpowiednimi sankcjami prawnymi, wówczas do… dopóki jesteśmy w tym 

terminie 3 miesięcy, to jest to wybór tak naprawdę i wniosek starosty oraz wybór później rady po 

oczywiście uprzednim (nieczytelny zapis) takiego wniosku przez starostę ze wskazaniem kandydata. 

W związku z tym, skoro dziś kandydata nie ma, nie ma wniosku starosty i nadal nie upłynął okres 3 

miesięcy od dnia ogłoszenia wyników wyborów, zgodnie z… jakby z przepisami, jesteśmy uprawnieni 

do zdjęcia tego punktu z porządku obrad i niedokonywania wyboru i oczekiwania na dalszą… na 

dalszy termin sesji, na którym ten wniosek zostanie złożony. Najważniejsze, aby trzymać się terminu 

3-miesięcznego, ponieważ niedokonanie tego w terminie 3 miesięcy powoduje, że z mocy prawa, ta… 

jeżeli Rada Powiatu nie dokona wyboru Zarządu w terminie określonym w art. 20… 27, czyli 3 

miesięcy, ulega rozwiązaniu z mocy prawa. 

02:50:16 – 02:50:23 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Pan Starosta wszystko? Wszystko. Czy ktoś z Państwa chciałby jeszcze dopytać? Pan Piotr 

Łaszewski. 

02:50:24 – 02:50:42 

Piotr Łaszewski: 

Pani Mecenas, żeby nie było wątpliwości, stary zarząd przestał funkcjonować, nowy starosta 

rozpoczął funkcjonować, więc na dzień dzisiejszy stanowisko wicestarosty jest w ogóle nieobsadzone. 

Nie ma takiego stanowiska w Zarządzie Powiatu. Najbliższe 3 miesiące rozstrzygnie, czy tak będzie, 

ale na dzień dzisiejszy stanowiska wicestarosty nie ma. 

02:50:42 – 02:51:19 

Klaudia Milczarek: 

Stanowiska wicestarosty… znaczy tak, jest art. 28, który mówi o… jest art. 28 ustawy o samorządzie 

powiatowym, który mówi o tym, że Zarząd Powiatu działa do dnia wyboru nowego zarządu z 

zastrzeżeniem ewentualnych wcześniejszych przepisów, które mówią o przedterminowych wyborach.  
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Tutaj tego zastosowania nie mamy. Ja bym prosiła ewentualnie o jakieś 5 minut przerwy, jeżeli chodzi 

o kwestię takiej konkretnej analizy, odpowiedzi takiej szczegółowej na to pytanie. Natomiast no 

przepis brzmi w taki sposób, że zarząd działa do dnia wyboru. Mamy tu trochę sytuację inną z tego 

względu, że jest wybrany starosta już według nowego... 

02:51:20 – 02:51:21 

Piotr Łaszewski: 

I to jest nowy zarząd. 

02:51:22 – 02:51:30 

Klaudia Milczarek: 

Więc dlatego, jeżeli chodzi o kwestie takiej ostatecznej informacji, mogę oczywiście udzielić takich 

informacji po chwilowej przerwie. Natomiast uważam, że… że mamy (nieczytelny zapis) sytuację 

jasną. 

02:51:31 – 02:51:32 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Pan Starosta. 

02:51:33 – 02:52:06 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, z chwilą wyboru nowego Starosty poprzedni Zarząd ulega rozwiązaniu i w tym 

momencie mamy 3 miesiące, żeby skompletować, zgodnie ze statutem Rady Powiatu Kutnowskiego, 

ilość osób w Zarządzie Powiatu Kutnowskiego. Więc to, o co Pan pyta (nieczytelny zapis) wydaje mi 

się, że o to Panu chodzi. Znaczy o to, że poprzedni Wicestarosta dzisiaj już nie jest Wicestarostą, bo 

(nieczytelny zapis) został nowy Starosta powołany, tak? Bo mogłaby być przecież sytuacja, że ktoś z 

Państwa był wybrany i wtedy by był, że tak powiem, z poprzednim zarządem związany, jeśliby to nie 

ulegało zmianie, tak? Bo Panu o to chodzi? 

02:52:07 – 02:52:11 

Piotr Łaszewski: 

Nie no, to mamy jasne Panie Starosto, no nie mamy stanowiska wicestarosty dzisiaj w ogóle. 

02:52:12 – 02:52:13 

Daniel Kowalik: 

Do czasu wybrania. 

02:52:13 – 02:52:14 

Piotr Łaszewski: 

Tak (nieczytelny zapis). 
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Punkt 6c 

02:52:16 – 02:52:25 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Zamykam dyskusję w tym punkcie. Przechodzimy do punktu, dalej jesteśmy w punkcie 6, 

ale do podpunktu C, czyli wybór Członków Zarządu. Proszę Pana Starostę o (nieczytelny zapis) 

kandydatów. 

02:52:27 – 02:52:44 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, w tym przypadku również proponuję, bez zmian w stosunku do poprzednich 5 lat, 

poprzedniej kadencji na członków Zarządu Powiatu Kutnowskiego zgłaszam Panią Jolantę Pietrusiak, 

Pana Marka Kubasińskiego oraz Pana Tomasza Walczewskiego. 

02:52:46 – 02:52:50 

Marek Drabik: 

Dziękuję. I po kolei zapytam Państwa. Czy Pani Jolanta Pietrusiak wyraża zgodę? 

02:52:50 – 02:52:51 

Jolanta Pietrusiak: 

Tak, wyrażam zgodę. 

02:52:52 – 02:52:54 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy Pan Tomasz Walczewski wyraża zgodę? 

02:52:55 – 02:52:55 

Tomasz Walczewski: 

Tak, wyrażam. 

02:52:56 – 02:52:58 

Marek Drabik: 

Czy Pan Marek Kubasiński wyraża zgodę? 

02:52:58 – 02:52:59 

Marek Kubasiński: 

Tak, wyrażam. 

02:53:00 – 02:54:25 

Marek Drabik: 
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Dziękuję. Przystępujemy do głosowania o zamknięcie dyskusji w tym punkcie, czyli zamknięcie, 

znoszenie listy kandydatów do Zarządu. Czytam nazwiska, Państwa proszę o głosowanie i słowne 

wypowiadanie się do mikrofonu. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: … 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: Jestem za 

Dziękuję. Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 20 głosach za, 0 przeciw, 1 osoba nie głosowała, 

dyskusja w punkcie i zgłoszenia kandydatów zostały zakończone. Proszę Komisję Skrutacyjną o 

podjęcie działań w celu przeprowadzenia głosowania. Ogłaszam przerwę do czasu powrotu Komisji 

Skrutacyjnej. 

03:02:02 – 03:02:06 

Marek Drabik: 

Proszę Panią Przewodniczącą o zapoznanie radnych z zasadami głosowania. 
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03:02:07 – 03:03:20 

Małgorzata Stępniewska: 

Zasady głosowania tajnego dotyczące wyboru na funkcję Członków Zarządu Powiatu Kutnowskiego. 

Głosowanie jest tajne. Radni głosują na kartach opatrzonych pieczęcią Rady Powiatu Kutnowskiego. 

Głosowanie odbywa się w porządku alfabetycznym. Radny wyczytany w porządku alfabetycznym 

podchodzi do Komisji Skrutacyjnej, odbiera trzy karty do głosowania, co potwierdza własnym 

podpisem na liście alfabetycznej, osobnej niż lista obecności na sesji w dniu 7 maja 2024, 

zatytułowanej „Lista radnych w sprawie wyboru Członków Zarządu Powiatu Kutnowskiego”, zajmuje 

miejsce wskazane przez Komisję, dokonuje aktu głosowania i wrzuca karty do urny. Podczas aktu 

głosowania zabrania się filmowania i fotografowania w sposób naruszający tajność niniejszego 

głosowania. Głosowanie odbywa się przez postawienie na trzech kartach do głosowania znaku X w 

kratce z prawej strony, przy jednej z następujących odpowiedzi: „Jestem za wyborem”, „Jestem 

przeciw”, „Wstrzymuję się od głosu”. Za nieważny uznaje się głos, jeśli na karcie do głosowania 

postawiono znak X przy więcej, niż jednej odpowiedzi, nie postawiono znaku X przy żądnej 

odpowiedzi, dokonano wyboru w inny sposób, niż określony w punkcie 6. 

03:03:26 – 03:03:31 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. Proszę Pana Wiceprzewodniczącego o odczytanie listy 

radnych. 

03:03:32 – 03:04:36 

Artur Gierula: 

Bardzo dziękuję, Panie Przewodniczący. 

Pan Radny Marek Drabik. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Marta Gajewicz. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Artur Gierula. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

03:05:06 – 03:05:24 

Andrzej Szarwas: 

Janus Agnieszka. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Kaczmarek Tadeusz Jan. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 
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03:06:04 – 03:13:51 

Artur Gierula: 

Pani Radna Justyna Karpiak. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Starosta Daniel Kowalik. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Magdalena Krupińska-Kotulska. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Radny Marek Kubasiński. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Anna Konwerska. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Edyta Ledzion. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Radny Piotr Łaszewski. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Radny Ryszard Olesiński. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Emilia Paryż. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Jolanta Pietrusiak. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Radny Jacek Sikora. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Małgorzata Stępniewska. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Radny Andrzej Szarwas. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Paweł Ślęzak, nieobecny. 

Pan Radny Tomasz Walczewski. 
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(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Radny Mirosław Ziółkowski. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

03:14:22 – 03:14:30 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Głosowanie dobiegło końca. Proszę Komisję o policzenie głosów. Ogłaszam przerwę do 

czasu powrotu Komisji. Dziękuję. 

03:23:57 – 03:24:01 

Marek Drabik: 

Wznawiam obrady po przerwie. Proszę Panią Przewodniczącą o odczytanie wyniku głosowania. 

03:24:03 – 03:25:41 

Małgorzata Stępniewska: 

Protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na I sesję Rady Powiatu Kutnowskiego w dniu 7 maja 2024 w 

celu przeprowadzenia głosowania tajnego w sprawie wyboru Członków Zarządu Powiatu 

Kutnowskiego. Komisja w składzie: Małgorzata Stępniewska - Przewodniczący, Paryż Emilia - Członek, 

Marta Gajewicz - Członek, stwierdza na podstawie listy obecności, że na stan… na stan 21, jest… 

przepraszam, że na stan 21, obecnych jest 20 radnych… 20 radnych. Za wyborem kandydatki Jolanty 

Pietrusiak na funkcję Członka Zarządu Powiatu Kutnowskiego głosów ogółem oddano 20, ważnych – 

20, nieważnych - 0. Za wyborem 15 głosów, przeciw 4 głosy, wstrzymał się 1. Za wyborem kandydata 

Pana Marka Kubasińskiego na funkcję Członka Zarządu Powiatu Kutnowskiego głosów ogółem 

oddano 20, ważnych - 20, nieważnych - 0. Za wyborem - 16 głosów, przeciw wyborowi - 2 głosy, 

wstrzymało się 2 głosy. Za wyborem kandydata Pana Tomasza Walczewskiego na funkcję Członka 

Zarządu Powiatu Kutnowskiego głosów ogółem oddano 20, ważnych - 20, nieważnych - 0. Za 

wyborem - 15 głosów, przeciw wyborowi - 4 głosy, wstrzymało się 1. Wobec powyższego na funkcję 

Członków Zarządu Powiatu Kutnowskiego wybrani zostali Pani Jolanta Pietrusiak, Pan Marek 

Kubasiński i Pan Tomasz Walczewski. Dziękuję. 

03:25:45 – 03:26:02 

Marek Drabik: 

Dziękuję Komisji Skrutacyjnej. Informuję, że Rada Powiatu Kutnowskiego podjęła uchwałę nr 

4/1/2024 w sprawie wyboru Członków Zarządu Powiatu Kutnowskiego. Uchwała wchodzi w życie z 

dniem podjęcia. Teraz ewentualnie czas na gratulacje. 

Punkt 7a 

03:26:52 – 03:27:12 

Marek Drabik: 
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Dziękuję w tym momencie Komisji Skrutacyjnej za sprawne przeprowadzenie kolejnych głosowań.  

Przechodzimy do punktu 7, podpunkt a, czyli nienawiązania stosunku pracy z ustępującym Zarządem.  

Proszę Pana Starostę o… 

03:27:12 – 03:27:19 

(nieczytelny zapis) 

03:27:27 – 03:27:38 

Marek Drabik: 

Przechodzimy do punktu 7a – „podjęcie uchwały w sprawie nienawiązania stosunku pracy z 

Członkami Zarządu Powiatu Kutnowskiego”. Proszę Pana Starostę o podanie nazwisk kandydatów. 

03:27:39 – 03:27:46 

Daniel Kowalik: 

Jako nieetatowego Członka Zarządu Powiatu Kutnowskiego proponuję Pana Marka Kubasińskiego. 

03:27:49 – 03:29:23 

Marek Drabik: 

To wszystko. Dziękuję. Czy ktoś może z Państwa chciałby zabrać głos w tym punkcie? Z Państwa 

Wiceprzewodniczących? Nie. Przystępujemy do głosowania. Imienne głosowanie, czytam nazwiska. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 
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Jacek Sikora: Jestem za 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: … 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: Jestem za 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 20 głosach za, 0 przeciwnych, 1 osoba nie głosowała, 

podjęto uchwałę nr 5/1/2024 w sprawie nienawiązania stosunku pracy z Członkami Zarządu, którym 

w tym przypadku jest Pan Marek Kubasiński, Zarządu Powiatu Kutnowskiego. 

Punkt 7b 

03:29:25 – 03:29:37 

Marek Drabik: 

Zakończyliśmy punkt 7a. Przechodzimy do punktu 7b. To jest podjęcie uchwały w sprawie nawiązania 

stosunku pracy z Członkami Zarządu Powiatu Kutnowskiego. Proszę Pana Starostę o zabranie głosu. 

03:29:38 – 03:29:56 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo Radni, tak jak w poprzedniej kadencji, proponuję nawiązać stosunek pracy z 

następującymi Członkami Zarządu Powiatu Kutnowskiego, z Panią Jolantą Pietrusiak oraz z Panem 

Tomaszem Walczewskim. 

03:29:59 – 03:30:10 

Marek Drabik: 

Tutaj zapytam jeszcze. Państwo potwierdzają, tak? Słowo Pana Starosty? Pan Walczewski potwierdza. 

Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos? Nie widzę. Przystępujemy do… Pan Piotr Łaszewski. 

03:30:12 – 03:30:42 

Piotr Łaszewski: 

Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, no rozumiem, że argumentacją ku temu jest fakt, że ten 

(nieczytelny zapis) tej zasady trzech etatowych, dwóch nieetatowych został złamany w poprzedniej 

kadencji. Rozumiem, że to jest kontynuacja tego, czy jakieś… jakieś głębsze uzasadnienie znajdziemy, 

czy… bo chciałbym mieć rozeznanie, czy podobnie w powiatach sąsiednich też jest taka zasada, że 

Państwo sprawdzaliście, analizowaliście, czy… czy prostu kontynuujemy zasadę, która była 

(nieczytelny zapis) po raz pierwszy, podkreślam w poprzedniej kadencji, i to po prostu wystarczy. 

03:30:42 – 03:30:44 

Marek Drabik: 
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Dziękuję. Pan Starosta. 

03:30:46 – 03:31:36 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, przede wszystkim to nie był pierwszy raz w historii Powiatu Kutnowskiego, kiedy 

więcej niż trzech Członków Zarządu, oprócz Starosty, było członkami etatowymi. To po pierwsze, a po 

drugie, po prostu ta formuła, która przez ostatnie 5,5 roku funkcjonowała, prawie 5,5 roku, bo to 

stało się w trakcie kadencji, okazała się taka na tyle efektywna, że na tyle ile widać postępy, jeśli 

chodzi o pracę Powiatu Kutnowskiego jako całości, inwestycji, które Powiat Kutnowski przeprowadził, 

czy ogół… ogólnie samego funkcjonowania Starostwa Powiatowego w Kutnie i z… w mojej opinii jako 

kierownika tej jednostki, ta formuła jest korzystna dla funkcjonowania tego organu. Dziękuję. 

03:31:38 – 03:33:18 

Marek Drabik: 

Więcej głosów nie widzę. W takim razie przystępujemy do głosowania. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Wstrzymuję się od głosu 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Wstrzymuję się 

Piotr Łaszewski: Wstrzymuję się 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Wstrzymuję się 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: … 
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Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: Wstrzymuję się 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 13 głosach za, 7 wstrzymujących się, głosów przeciwnych 

nie było, podjęta została uchwała nr 6/1/2024 w sprawie nawiązania stosunku pracy z Członkami 

Zarządu Powiatu Kutnowskiego w osobach Jolanta Pietrusiak, Tomasz Walczewski. 

Punkt 8 

03:33:19 – 03:35:12 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Przechodzimy do punktu 8. To jest podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości 

wynagrodzenia Starosty Kutnowskiego Pana Daniela Kowalika. Państwo poprawiony projekt uchwały 

otrzymali w wersji papierowej i macie go przed sobą wszyscy. Tak, wszyscy mają? Nie widzę, żeby 

ktoś nie miał. Nikt nie zgłaszał takich uwag. Przystępujemy do głosowania. Czytam imienną listę 

radnych. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Wstrzymuję się od głosu 

Artur Gierula: Wstrzymuję się 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Wstrzymuję się 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Wstrzymuję się 

Piotr Łaszewski: Wstrzymuję się 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Wstrzymuję się 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: Wstrzymuję się 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: … 
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Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: Wstrzymuję się 

W wyniku głosowania przy 12 głosach za, 0 głosów przeciwnych i 8 wstrzymujących się, Rada Powiatu 

podjęła uchwałę nr 7/1/2024 w sprawie ustalenia wysokości wynagrodzenia dla Starosty 

Kutnowskiego. Pani Mecenas prosi głos. Udzielamy Pani Mecenas głosu. 

03:35:13 – 03:37:18 

Klaudia Milczarek: 

(nieczytelny zapis) Państwo, chciałam się tylko jeszcze odnieść, dosłownie w kilku zdaniach, odnośnie 

sprawy dotyczącej stanowiska dla wicestarosty. Tak jak wspominałam, ten art. 27 mówi o tym, że 

mamy te 3 miesiące na wybór Wicestarosty, Starosty i pozostałych Członków Zarządu. To się zgadza. 

Również potwierdzone jest to, że… że… że w przypadku niedokonania wyboru tych… tych stanowi… 

tych osób na te stanowiska Rada ulega rozwiązaniu po upływie 3 miesięcy od dnia ogłoszenia wyniku 

wyboru. Niemniej jednak ten artykuł, który wspomina… o którym wspominałam wcześniej, 

mianowicie art. 28, który mówi o tym, że Zarząd Powiatu działa do dnia wyboru nowego Zarządu i tak 

jak też wspominałam, tutaj do tego potrzebna jest głębsza analiza i na pewno troszeczkę więcej 

czasu, niż teraz w trakcie sesji. Natomiast byłabym skłonna bardziej ku temu, żeby utrzymywać to 

stanowisko odnośnie tego art. 28 i o tym, i to stanowisko dotyczące tego, że wicestarosta, skoro dziś 

nie został powołany nowy wicestarosta, to wówczas wicestarosta pełniący dziś jeszcze swoją funkcję 

będzie wykonywał… będzie działał do dnia wyboru nowego Zarządu. Artykuł, o którym wspominał też 

Pan Starosta, czyli to odwołanie Starosty stanowi, czy też rezygnacja, stanowi odwołanie, bądź 

rezygnację z całego Zarządu, on dotyczy odwołania w mojej ocenie i rezygnacji. Natomiast tutaj przy 

art. 27 jest ten kolejny artykuł, który no w mojej ocenie się odnosi do… do ciągłości. Natomiast, tak 

jak mówię, to wymaga na pewno głębszej analizy. Póki co jakby nie odnajduję na ten… na to… na to 

pytanie odpowiedzi w postaci jakichś orzeczeń czy… czy głębszych analiz. Natomiast tak jak mówię, 

żeby tutaj też sprostować wątpliwości, ja uważam, że wymaga to pewnej… pewnego przepracowania 

tego… tego… jakby tej… tej sytuacji. Natomiast zaznaczam i sygnalizuję, że jest na pewno w mojej 

ocenie jakaś wątpliwość, co do tej ciągłości, bo ten art. 28, w mojej ocenie, nie jest bez powodu 

powiązany z tym art. 27. Dziękuję. 

03:37:26 – 03:37:28 

Marek Drabik: 

Dziękuję Pani Mecenas. Pan Starosta. 

03:37:30 – 03:37:50 

Daniel Kowalik: 

No ale jako Pani Mecenas, to jakie ma to odniesienie do tego, że z tego, co pamiętam, oczywiście nie 

jestem prawnikiem, w przepisach jest napisane, że w chwili zaprzysiężenia nowej Rady i wyłonienia 

nowego starosty poprzedni zarząd ulega rozwiązaniu z tego, co pamiętam. 

03:37:51 – 03:38:54 

Klaudia Milczarek: 
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Jest art… przepraszam, jest art. 31 ustawy o samorządzie powiatowym, który mówi o tym, że 

odwołanie Starosty albo złożenie przez niego rezygnacji, ja wiem, że Pan Starosta powiedział o jakby 

innym… innej treści, natomiast ja na ten moment nie znajduję takiej. Ja znajduję art. 31, który mówi o 

tym, że odwołanie i rezygnacja stanowi o odwołaniu i rezygnacji całego Zarządu. Natomiast, tak jak 

mówię, proszę o czas, wypowiem się na pewno szczegółowo. Na dziś tylko sygnalizuję możliwości. 

Według mnie ten temat nie jest jednoznaczny i nie jest to oczywiste z tego względu, że po to art. 28 

mówi o ciągłości Zarządu, z tego powodu, żeby w przypadku, gdyby ten Zarząd nie został powołany, 

nie byłoby możliwości wyboru tej konkretnej osoby, bądź konkretnych kandydatów na… na te 

stanowiska, aby ta ciągłość została zapewniona i żeby ten… i żeby Zarząd mógł funkcjonować do 

czasu (nieczytelny zapis) się nowego… nowego składu w całości, który jest w naszym (nieczytelny 

zapis) określony jako skład 5-osobowy, w tym oczywiście starosta i wicestarosta. 

03:38:57 – 03:38:58 

Marek Drabik: 

Pan Starosta, proszę. 

03:38:59 – 03:39:24 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, już na… na górze w Biurze Zarządu zleciłem, żeby to sprawdzić przede wszystkim, 

bo sam mam wątpliwości bardziej natury ewentualnych głosowań już w ramach funkcjonowania 

Zarządu Powiatu Kutnowskiego, więc umówmy się tak, że postaram się do końca dzisiejszej sesji tą 

informację zaczerpnąć i przekazać wszystkim Państwu Radnym, dobrze? 

03:39:29 – 03:39:30 

Marek Drabik: 

Pani Edyta Ledzion. 

03:39:31 – 03:39:38 

Edyta Ledzion: 

Pani Mecenas, czyli tak jak zrozumiałam z tej pierwszej wypowiedzi, troszeczkę teraz ta Pani 

wykładnia prawna jest inna. 

03:39:40 – 03:40:28 

Klaudia Milczarek: 

Ja na początku, w momencie gdy Pan Starosta poprosił mnie o wypowiedź, wspomniałam o art. 27, 

który mówi o tym 3-miesięcznym okresie na dokonanie wyboru i jednocześnie (nieczytelny zapis) art. 

28. W tym punkcie poprosiłam Państwa o to, żebyście Państwo dali mi czas na analizę, ponieważ w 

mojej ocenie ten artykuł budzi wątpliwości, dla mnie nie jest to jednoznaczne. Natomiast no tutaj 

wypowiedział się później po mnie też Pan Starosta i tak jak mówię, no jest to na pewno kwestia, 

której na gorąco trudno jakby udzielić no odpowiedzi. Natomiast ja sygnalizuję moją wątpliwość, 

wskazuję ten art. 28. W mojej ocenie on ma zapewnić ciągłość, ale tak jak mówię, potrzebuję na  
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pewno chwili, żeby… żeby Państwu to potwierdzić ostatecznie. Myślę, że też po mnie będzie 

informacja z Biura Zarządu, szybciej być może, więc będzie informacja dzisiaj na pewno. 

03:40:31 – 03:40:32 

Marek Drabik: 

Pan Piotr Łaszewski. 

03:40:33 – 03:41:23 

Piotr Łaszewski: 

Panie Przewodniczący, Szanowny Zarządzie, no stąd to moje pytanie, żeby rozwiać te wątpliwości, bo 

Pani Magda Kotulska musi wiedzieć, czy jutro przychodzi do pracy, czy nie przychodzi do pracy, to po 

pierwsze. Po drugie, no czy Państwo możecie sobie pozwolić na głosowanie jako Zarząd również z 

podpisem Pani Wicestarosty czy też nie, bo nie ukrywam temat, tak jak Pan Starosta stwierdził, jest 

do rozwiązania i słusznie, że to dzisiaj musi być rozstrzygnięte. No niewątpliwie Pani Mecenas cytując 

art. 28, który mówi, że Zarząd Powiatu działa do dnia wyboru nowego zarządu, a definiując nowy 

zarząd, gdzie ustawowo jest powiedziane, że musi być starosta i musi być wicestarosta, dojdziemy do 

wniosku, że tego Zarządu de facto jeszcze dzisiaj nie ma, bo stanowisko wicestarosty nie zostało 

obsadzone. Oczywiście dyskusja, (nieczytelny zapis) Panie Starosto, ale rozumiem, że skłaniamy się ku 

temu, że dzisiaj musi to być rozwiązane. Musimy wiedzieć, czy Pani Wicestarosta jutro przychodzi do 

pracy, czy też. Także z tym się oczywiście zgadzam, (nieczytelny zapis). 

03:41:25 – 03:41:27 

Marek Drabik: 

Pan Starosta Daniel Kowalik. 

03:41:28 – 03:41:40 

Daniel Kowalik: 

Znaczy tak uszczegóławiając, ustawa wskazuje starosta i w następnym punkcie wicestarosta wraz 

członkami zarządu, więc to nie… starosta trochę inaczej jest postrzegany przez ustawę. 

Punkt 9a 

03:41:45 – 03:42:13 

Marek Drabik: 

Więcej pytań nie widzę. Przechodzimy do punktu 9. To znaczy w punkcie 9 jesteśmy, do podpunktu b, 

9b. Momencik, dobrze to 9a. Przechodzimy do realizacji punktu 9a. To jest podjęcie uchwały w 

sprawie ustalenia liczby członków i składu osobowego stałych komisji Rady Powiatu Kutnowskiego. 

03:42:14 – 03:42:28 

(nieczytelny zapis) 

03:42:29 – 03:42:31 

Marek Drabik: 
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Dobrze, Pan… Pan Starosta Daniel Kowalik. 

03:42:32 – 03:42:41 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, może tak w ramach uszczegółowienia i tego tematu kategorycznie rozwiązania, 

proszę o 20 minut przerwy. 

03:42:47 – 03:42:49 

Marek Drabik: 

Ogłaszam 20 minut przerwy. 

04:00:26 – 04:00:31 

Marek Drabik: 

Wznawiam obrady po przerwie. Proszę, Panie Starosto. 

04:00:40 – 04:01:41 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, wnoszę wniosek o zmianę porządku obrad w punkcie 9. Proszę o przegłosowanie 

punktu w nazwie „podjęcie uchwały w sprawie wyboru wicestarosty”. Pozostałe punkty będą miały 

kolejność no następną po prostu. Szanowni Państwo, wynika to z tego, że przed chwilą po 

uwzględnieniu tego w Biurze Zarządu wynika, że są opinie RIO, które podważały zasadność 

podejmowania uchwał zarządu w sytuacji, kiedy ten zarząd rzeczywiście wygasł z powodu wyborów, 

które się odbyły. No i tak chyba najbezpieczniej dla dalszego funkcjonowania Powiatu będzie jednak 

powołać dzisiaj komplet, cały Zarząd Powiatu Kutnowskiego. 

04:02:10 – 04:03:52 

Marek Drabik: 

Dobrze, dziękuję, Panie Starosto. W takim razie przystępujemy do głosowania w sprawie zmiany 

porządku obrad (nieczytelny zapis) Pana Starosty. Czyli w tej sytuacji punkt 9 to będzie „wybór 

wicestarosty”, do którego wracamy, a punkt 9a… 10a, przepraszam, 10a (nieczytelny zapis) kolejność 

wyboru komisji i przewodniczących komisji. Tak, wszystko się przesuwa jakby o 1. W takim razie 

przystępujemy do zmiany porządku dalszych obrad na wniosek Pana Starosty (nieczytelny zapis) 

głosowania. Czytam imienną listę. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 
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Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: … 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: Jestem za 

W wyniku głosowania stwierdzam, że przy 20 głosach za, zmianie uległ… uległ porządek obrad 

dzisiejszej sesji. 

Punkt 9 

04:03:53 – 04:03:57 

Marek Drabik: 

Przechodzimy do punktu 9. Proszę Pana Starostę o zabranie głosu. 

04:04:00 – 04:05:22 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, uchwała o treści tożsamej do uchwały, którą mieliśmy poprzednio w punkcie 6b, 

czyli uchwała w sprawie wyboru wicestarosty na podstawie art. 12, pkt. 2 oraz art. 27, ust. 1 i 3 

ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym, Rada Powiatu Kutnowskiego 

uchwala, co następuje. Stwierdza się, że na wicestarostę… Paragraf nr 1. Stwierdza się, że na 

wicestarostę w wyniku przeprowadzonego głosowania tajnego zwykłą większością głosów w 

obecności, co najmniej połowy ustawowego składu Rady, wybrany został Pan i Pani. Drugi paragraf, 

uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. Szanowni Państwo, chciałbym zaproponować na funkcję 

Wicestarosty Kutnowskiego Panią Annę Konwerską. Pani Anna Konwerska jest wieloletnim 

pracownikiem Starostwa Powiatowego w Kutnie. Od kilku lat pełni również funkcję Sekretarza Gminy 

Łanięta. Jest to osoba bardzo doświadczona, jeśli chodzi o funkcjonowanie samorządu, czy to  



42 
 

Protokół z I sesji 

Rady Powiatu Kutnowskiego 

z dnia 7 maja 2024 roku 

gminnego, czy powiatowego. Myślę, że na pewno sprawdzi się w tej roli, w roli Wicestarosty 

Kutnowskiego. Dziękuję. 

04:05:25 – 04:05:28 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Czy Pani Anna Konwerska wyraża zgodę? 

04:05:29 – 04:05:30 

Anna Konwerska: 

Wyrażam zgodę. 

04:05:31 – 04:05:40 

Marek Drabik: 

Dziękuję. W tej sytuacji poproszę Komisję Skrutacyjną powrót do pracy. Czy są jakieś uwagi w związku 

do tej? 

04:05:41 – 04:05:42 

(nieczytelny zapis) 

04:05:44 – 04:05:45 

Marek Drabik: 

Nie ma Pani Mecenas. 

04:05:46 – 04:05:53 

(nieczytelny zapis) 

04:05:56 – 04:06:04 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, więc do Komisji Skrutacyjnej proponuję Panią Małgorzatę Stępniewską. 

04:06:11 – 04:06:13 

Marek Drabik: 

Dobrze. Pan Artur Gierula się zgłaszał wcześniej. 

04:06:14 – 04:06:18 

Artur Gierula: 

Panie Przewodniczący, z przyjemnością zgłaszam Panią Martę Gajewicz. 

04:06:20 – 04:06:21 

Marek Drabik: 
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Dziękuję. Pan Piotr Łaszewski. 

04:06:22 – 04:06:27 

Piotr Łaszewski: 

Z wielką przyjemnością, już doświadczoną osobę w tym zadaniu, zgłaszam Panią Emilię Paryż. 

04:06:29 – 04:06:43 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Oddaję te trzy kandydatury pod głosowanie, głosowanie imienne. I pytanie, czy Panie 

oczywiście wyrażają zgodę po kolei, tak? Pani wyraża zgodę? 

04:06:43 – 04:06:46 

(nieczytelny zapis) 

04:06:46 – 04:07:51 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Przystępujemy do głosowania. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 
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Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: … 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: Jestem za 

Dziękuję. Proszę Komisję. Wszyscy za, jak Państwo słyszeli 20 głosów za. Proszę Komisję w składzie 

wiadomym o zajęcie się procedurą rozpoczęcia głosowania. Ogłaszam przerwę do czasu powrotu 

Komisji. 

04:24:00 – 04:24:04 

Marek Drabik: 

Wznawiam obrady po przerwie. Proszę Przewodniczącą Komisji o przedstawienie zasad głosowania. 

04:24:05 – 04:25:18 

Małgorzata Stępniewska: 

Zasady głosowania tajnego dotyczące wyboru na funkcję Wicestarosty Kutnowskiego. Głosowanie 

jest tajne. Radni głosują na kartach opatrzonych pieczęcią Rady Powiatu Kutnowskiego. Głosowanie 

odbywa się w porządku alfabetycznym. Radny wyczytany w porządku alfabetycznym podchodzi do 

Komisji Skrutacyjnej i odbiera kartę do głosowania, co potwiera… potwierdza własnym podpisem na 

liście alfabetycznej, osobnej niż lista obecności na sesji w dniu 7 maja 2024, zatytułowanej „Lista 

Radnych w sprawie wyboru na funkcję Wicestarosty Kutnowskiego”, zajmuje miejsce wskazane przez 

Komisję, dokonuje aktu głosowania i wrzuca kartę do urny. Podczas aktu głosowania zabrania się 

filmowania i fotografowania w sposób naruszający tajność niniejszego głosowania. Głosowanie 

odbywa się przez postawienie na karcie do głosowania znaku X w kra… w kratce z prawej strony, przy 

jednej z następujących odpowiedzi: „Jestem za wyborem”, „Jestem przeciw”, „Wstrzymuję się od 

głosu”. Za nieważny uznaje się głos, jeśli na karcie do głosowania postawiono znak X przy więcej niż 

jednej odpowiedzi, nie postawiono znaku X przy żadnej odpowiedzi, dokonano wyboru w inny 

sposób, niż określony w punkcie 6. Dziękuję. 

04:25:28 – 04:25:29 

Marek Drabik: 

Przystępujemy do głosowania. 

04:25:31 – 04:26:00 

Artur Gierula: 

Pan Radny Marek Drabik. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Marta Gajewicz. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Artur Gierula. 
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(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

04:26:25 – 04:26:27 

Andrzej Szarwas: 

Janus Agnieszka. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

04:26:42 – 04:31:27 

Pan Radny Tadeusz Kaczmarek. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Justyna Karpiak. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Starosta Daniel Kowalik. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Magdalena Krupińska-Kotulska. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Radny Marek Kubasiński. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Anna Konwerska. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Edyta Ledzion. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Radny Piotr Łaszewski. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Radny Ryszard Olesiński. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Emilia Paryż. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pani Radna Jolanta Pietrusiak. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Radny Jacek Sikora. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 
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Pani Radna Małgorzata Stępniewska. 

(Radna oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Radny Andrzej Szarwas. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Paweł Ślęzak, nieobecny. 

Pan Radny Tomasz Walczewski. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

Pan Radny Mirosław Ziółkowski. 

(Radny oddaje głos i wrzuca karty do urny.) 

04:31:51 – 04:31:58 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Głosowanie dobiegło końca. Proszę Komisję Skrutacyjną o policzenie głosów. Poproszę o 

przerwę do czasu powrotu Komisji. Dziękuję. 

04:37:34 – 04:37:40 

Marek Drabik: 

Wznawiamy obrady po przerwie. Proszę Panią Przewodniczącą o podanie wyniku głosowania. 

04:37:41 – 04:38:33 

Małgorzata Stępniewska: 

Protokół Komisji Skrutacyjnej powołanej na I Sesję Rady Powiatu Kutnowskiego w dniu 7 maja 2024 w 

celu przeprowadzenia głosowania tajnego w sprawie wyboru Wicestarosty Kutnowskiego w składzie: 

Małgorzata Stępniewska - Przewodniczący, Paryż Emilia - Członek i Marta Gajewicz – Członek, 

stwierdza na podstawie listy obecności, że stan 21, obecnych jest 20 radnych. Za wyborem 

kandydatki Pani Anny Konwerskiej na funkcję Wicestarosty Kutnowskiego głosów ogółem oddano 20, 

ważnych - 20, nieważnych - 0. Za wyborem - 16 głosów, przeciw wyborowi - 3 głosy, wstrzymało się - 

1 osoba. Wobec powyższego Komisja stwierdza, że Pani Anna Konwerska została wybrana na funkcję 

Wicestarosty Powiatu Kutnowskiego. 

04:38:43 – 04:40:13 

Marek Drabik: 

Gratulacje będą teraz. Jeżeli ktoś ma życzenie, zapraszam złożyć gratulacje (nieczytelny zapis). W tym 

momencie informuję, że zgodnie z art. 12, pkt. 2, art. 27, ust. 1 i 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 roku 

o samorządzie powiatowym z 2001 roku, z późniejszymi (nieczytelny zapis), Rada Powiatu podjęła 

uchwałę nr 8/1/2024 w sprawie wyboru Wicestarosty. Uchwała w chodzi w życie z dniem podjęcia. 

Czy Pani Wicestarosta chciałaby zabrać głos? 

04:40:16 – 04:40:34 
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Anna Konwerska: 

Tak. Chciałam bardzo serdecznie Państwu Radnym podziękować za oddane na mnie głosy, a tym 

samym za zaufanie, którym mnie obdarzyliście i zobowiązuję się, że zrobię wszystko, żeby… będę 

robiła wszystko dla dobra Powiatu i dla dobra mieszkańców Powiatu. Dziękuję bardzo. 

Punkt 10a 

04:40:39 – 04:41:36 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Przechodzimy do realizacji punktu 10a po zmianach. Projekt uchwały, którą teraz będziemy 

podejmować, otrzymaliście Państwo w materiałach na sesję. Otrzymaliście Państwo również druki, w 

których mogliście wskazać osoby do pracy w poszczególnych Komisjach. Komisji jest… 6 komisji i 

proszę Państwa, teraz przegłosujemy składy osobowe tych Komisji. Ja je odczytam. Ustala się liczbę 

członków Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Kutnowskiego. W tym przypadku, tu jest Komisja 

Rewizyjna tak, w przypadku jest 5 osób i są to następujące osoby: Anna Konwerska, Małgorzata 

Stępniewska, Ryszard Olesiński, Agnieszka Janus, Łaszewski Piotr. Pan Starosta. 

04:41:38 – 04:41:55 

Daniel Kowalik: 

Szanowni Państwo, w związku z zaistniałą przed chwilą uchwałą, Pani Wicestarosta nie może zasiadać 

w Komisji Rewizyjnej. Proponuję tutaj o zgłoszenie akcesu innego radnego, bo możemy jeszcze na 

tym etapie to zrobić. 

04:42:00 – 04:42:05 

Magdalena Krupińska-Kotulska: 

Tak, oczywiście. Halo, halo, halo. Tak, zgłaszam się oczywiście. 

04:42:06 – 04:42:10 

Marek Drabik: 

Tak, Pani Magda Kotulska-Krupińska, odwrotnie. Proszę bardzo. 

04:42:11 – 04:42:22 

(nieczytelny zapis) 

04:42:23 – 04:45:18 

Marek Drabik: 

Czy Pani Magdalena zgłaszała swój (nieczytelny zapis) Komisji, tak? Na tym etapie nie musimy nic 

robić, bo tu zamieniamy osoby. Dziękuję. Czytam jeszcze raz nazwiska poprawione. Magdalena 

Krupińska-Kotulska, Małgorzata Stępniewska, Ryszard Olesiński, Agnieszka Janus, Łaszewski Piotr. 

Paragraf 2, bo tu był paragraf 1. Ustala się liczbę członków Komisji Skarg, Wniosków, Petycji Rady 

Powiatu Kutnowskiego, tutaj mamy na 4, na 4 osoby, 4 członków oraz następujący skład osobowy: 

Justyna Karpiak, Ryszard Olesiński, Małgorzata Stępniewska, Piotr Łaszewski. Paragraf 3. Ustala się  
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liczbę członków Komisji Polityki Społecznej i Zdrowia Rady Powiatu Kutnowskiego na… na 6 członków 

z następującym składem osobowym: Ryszard Olesiński, Jolanta Pietrusiak, Magdalena Krupińska-

Kotulska, Daniel Kowalik, Mirosław Ziółkowski, Jacek Sikora. Paragraf 4. Ustala się liczbę członków 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Aktywizacji Rynku Pracy Rady Powiatu Kutnowskiego na 6 

członków z następującym składem osobowym: Agnieszka Janus, Andrzej Szarwas, Tomasz 

Walczewski, Marek Kubasiński, Marta Gajewicz, Tadeusz Kaczmarek. Paragraf 5. Ustala się liczbę 

członków Komisji Edukacji, Kultury, Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu Kutnowskiego na 5 

członków z następującym składem osobowym: Justyna Karpiak, Tomasz Walczewski, Jolanta 

Pietrusiak, Artur Gierula, Emilia Paryż. Paragraf 6. Ustala się liczbę członków Komisji Budżetu i 

Finansów Rady Powiatu Kutnowskiego na 5 członków z następującym składem osobowym: 

Małgorzata Stępniewska, Marek Kubasiński, Daniel Kowalik, Anna Konwerska, Edyta Ledzion. 

04:45:21 – 04:45:41 

(nieczytelny zapis) 

04:45:41 – 04:48:01 

Marek Drabik: 

Tak, w takim razie ja proponuję się do komisji... Ja dopisuję się do Komisji Edukacji. Odczytuję, proszę 

Państwa, jeszcze raz paragraf 5. Ustala się liczbę członków Komisji Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa 

Publicznego Rady Powiatu Kutnowskiego na 5 członków z następującym składem osobowym: Justyna 

Karpiak, Jolanta Pietrusiak, Artur Gierula, Emilia Paryż, Marek Drabik. W tej chwili przegłosujemy 

skład osobowy. Czy Państwo mają jakieś uwagi do tego składu? Nie widzę. W takim razie 

przystępujemy do głosowania. Czytam poszczególne nazwiska. Proszę o głosowanie. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 
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Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: … 

Tomasz Walczewski: Jestem za 

Mirosław Ziółkowski: Jestem za 

Stwierdzam, że w wyniku głosowania przy 20 głosach za, braku głosów przeciwnych i wstrzymujących 

się, podjęta uchwała… została uchwała nr… nr 9/1/2024 w sprawie ustalenia liczby członków i składu 

osobowego stałych komisji Rady Powiatu Kutnowskiego. 

Punkt 10b 

04:48:02 – 04:48:29 

Marek Drabik: 

Przechodzimy teraz do punktu 10b, a więc w tym punkcie poszczególne komisje, poszczególne składy 

osobowe muszą się spotkać i wybrać od… od siebie przewodniczących. W tym punkcie przegłosujemy 

stanowiska przewodniczących poszczególnych komisji. Proponuję wobec tego, aby każda grupa, 

każdy wie gdzie, po kolei spotykała się w wąskim gronie. Myślę, że na tej sali tak, czy (nieczytelny 

zapis) ma inne propozycje? 

04:48:29 – 04:48:31 

Jacek Sikora: 

No jedna na tej, druga może być w pokoju radnych. 

04:48:33 – 04:48:35 

Marek Drabik: 

Tak? Bo chcemy troszkę porozmawiać sobie, czy chcemy tak to… 

04:48:35 – 04:48:36 

Jacek Sikora: 

Nie, (nieczytelny zapis). 

04:48:36 – 04:48:39 

Marek Drabik: 

Porozmawiać, tak? Dobrze, w takim razie… Proszę. 

04:48:40 – 04:48:48 

Piotr Łaszewski: 
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Panie Przewodniczący, rozumiem, że na dzisiejszym dniu tylko jeden klub został utworzony radnych i 

to jest Komitet Obywatelski (nieczytelny zapis) więcej klubów zostało utworzonych? 

04:48:48 – 04:48:50 

Marek Drabik: 

Na tę chwilę tak. Jeden tylko, tak. 

04:48:51 – 04:48:57 

Piotr Łaszewski: 

Nie, bo przepis mówi, że każdy klub musi posiadać reprezentację w Komisji Rewizyjnej, Komisji Skarg i 

Wniosków, tak? 

04:48:59 – 04:49:01 

Marek Drabik: 

Możliwe, zapytamy zaraz. 

04:49:03 – 04:49:07 

Klaudia Milczarek: 

(nieczytelny zapis) 

04:49:11 – 04:49:23 

Marek Drabik: 

Jeden klub zgłoszony i ma reprezentację. Wszystko w porządku, tak? Ogłaszam przerwę tylko, że... 

Dobrze, ogłaszam przerwę. Teraz spotykamy się… 

05:02:56 – 05:03:27 

Marek Drabik: 

…my do najpierw ta część prezentacji poszczególnych przewodniczących. Wznawiam obrady. 

Poszczególne komisje zebrały się, wybrały przewodniczących i ja teraz czytam poszczególne komisje… 

poszczególne nazwiska przewodniczących w poszczególnych komisjach. Komisja Polityki Społecznej i 

Zdrowia - Ryszard Olesiński, Przewodniczący. Pan Ryszard potwierdza? 

05:03:27 – 05:03:28 

Ryszard Olesiński: 

Tak. 

05:03:28 – 05:03:35 

Marek Drabik: 

Wyraża zgodę, tak? Komisja Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Aktywizacji Rynku Pracy - Agnieszka 

Janus. 
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05:03:35 – 05:03:36 

Agnieszka Janus: 

Potwierdzam, wyrażam zgodę. 

05:03:37 – 05:03:43 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Komisja Edukacji, Kultury i Bezpieczeństwa Publicznego - Pan Artur Gierula. 

05:03:43 – 05:03:43 

Artur Gierula: 

Tak. 

05:03:44 – 05:03:49 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Komisja Budżetu i Finansów - Pani Małgorzata Stępniewska. 

05:03:50 – 05:03:50 

Małgorzata Stępniewska: 

Potwierdzam. 

05:03:51 – 05:03:56 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji - Pani Justyna Karpiak. 

05:03:56 – 05:03:57 

Justyna Karpiak: 

Potwierdzam. 

05:03:57 – 05:04:04 

Marek Drabik: 

Dziękuję. Komisja Rewizyjna - Pani Magdalena… przepraszam, Pani Magdalena Krupińska-Kotulska. 

Czy Pani potwierdza? 

05:04:04 – 05:04:05 

Magdalena Krupińska-Kotulska: 

Tak, potwierdzam. 

05:04:05 – 05:05:42 

Marek Drabik: 
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Dziękuję. W tej sytuacji przystępujemy do głosowania. Czytam Państwa nazwiska i Państwo głosują 

„za”, „przeciw” lub „wstrzymuję się”. Czyli podsumowując, wybraliśmy wcześniej komisje, składy 

osobowe znamy, wybraliśmy przewodniczących i teraz tych przewodniczących głosujemy. Funkcję 

wiceprzewodniczących Państwo już rozstrzygną na posiedzeniach poszczególnych komisji. 

Przystępujemy do głosowania. 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 

Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: Jestem za 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: … 

Tomasz Walczewski: Za 

Mirosław Ziółkowski: Jestem za 

Dziękuję. Głosowanie dobiegło końca. W jego wyniku przy 20 głosach za, 0 sprzeciwiających się i 0 

głosów przeciwnych, Rada Powiatu Kutnowskiego podjęła uchwałę nr 10/1/2024 w sprawie wyboru 

Przewodniczących stałych komisji Rady Powiatu Kutnowskiego. 

Punkt 10c 

05:05:46 – 05:06:44 

Marek Drabik: 
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Przepraszam, bo tu się tu narracja troszkę zmieniła. Przechodzimy do realizacji punktu 10c. Jest to 

podjęcie uchwały w sprawie oddelegowania… delegowania dwóch radnych Rady Powiatu 

Kutnowskiego na funkcję członków Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. Dla radnych nowej… nowych 

radnych jest to informacja, że jest to taka Komisja Bezpieczeństwa działająca przy Staroście 

Kutnowskim. I z tego, ze swojego grona wybieramy dwóch przedstawicieli tej Komisji. W poprzedniej 

kadencji byłem, powiem nieskromnie, ja. Natomiast ja nie mogę już tej funkcji pełnić, musimy wybrać 

nowych. Pan Starosta? Czy Państwo chcą zgłosić jakichś kandydatów, np. klub radnych?  

05:06:46 – 05:06:48 

Edyta Ledzion: 

To my poprosimy o 10 minut przerwy. 

05:06:48 – 05:06:49 

Marek Drabik: 

Dobrze. 

05:06:49 – 05:06:50 

Edyta Ledzion: 

5 (nieczytelny zapis). 

05:06:49 – 05:06:51 

Marek Drabik: 

5. Ogłaszam 5 minut przerwy. 

05:07:42 – 05:07:44 

Marek Drabik: 

Proszę o zabranie głosu przedstawiciela Klubu. 

05:07:46 – 05:07:49 

Piotr Łaszewski: 

Wskazuję teraz jako przedstawiciela Panią Edytę, tak? 

05:07:51 – 05:07:55 

Marek Drabik: 

Pani Edyta Ledzion, tak? Czy Pani Edyta Ledzion wyraża zgodę do pracy w tej Komisji? 

05:07:55 – 05:08:11 

Edyta Ledzion: 
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Nie, nie. Ja chciałam po prostu w związku z powyższym, że Pan Piotr tutaj na naszym krótkim 

spotkaniu wyraził zgodę, także ja w imieniu Klubu zgłaszam kandydaturę Pana Piotra Łaszewskiego do 

pracy w tej, do oddelegowania do pracy w Komisji. 

05:08:12 – 05:08:14 

Marek Drabik: 

Dziękuję. W takim razie zapytam Pana Piotra. Czy Pan wyraża zgodę? 

05:08:15 – 05:08:16 

Piotr Łaszewski: 

Tak, wyrażam zgodę. 

05:08:16 – 05:08:18 

Marek Drabik: 

Tak? Dziękuję. Pan Starosta. 

05:08:19 – 05:08:26 

Daniel Kowalik: 

Widząc, że tutaj nie ma po prostu chętnych to proponuję Tomasza Walczewskiego, Radnego Tomasza 

Walczewskiego. 

05:08:28 – 05:08:30 

Marek Drabik: 

Czy Pan Tomasz Walczewski wyraża zgodę? 

05:08:30 – 05:08:31 

Tomasz Walczewski: 

Wyrażam zgodę. 

05:08:32 – 05:10:18 

Marek Drabik: 

Dziękuję. W takim razie przystępujemy do głosowania. Ponownie czytam listę radnych i głosujemy 

imiennie. Kto jest za oddelegowaniem dwóch radnych, czyli Pana Piotra Łaszewskiego i Pana Tomasza 

Walczewskiego do pracy w Komisji Bezpieczeństwa i Porządku? 

Marek Drabik: Jestem za 

Marta Gajewicz: Jestem za 

Artur Gierula: Jestem za 

Agnieszka Janus: Jestem za 
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Tadeusz Kaczmarek: Jestem za 

Justyna Karpiak: Jestem za 

Daniel Kowalik: Jestem za 

Magdalena Krupińska-Kotulska: Jestem za 

Marek Kubasiński: Jestem za 

Anna Konwerska: Jestem za 

Edyta Ledzion: Jestem za 

Piotr Łaszewski: Jestem za 

Ryszard Olesiński: … 

Emilia Paryż: Jestem za 

Jolanta Pietrusiak: Jestem za 

Jacek Sikora: Jestem za 

Małgorzata Stępniewska: Jestem za 

Andrzej Szarwas: Jestem za 

Paweł Ślęzak: … 

Tomasz Walczewski: Za 

Mirosław Ziółkowski: Jestem za 

Stwierdzam, że głosowanie dobiegło końca. W jego wyniku przy 19 głosach za, braku głosów 

przeciwnych, braku głosów wstrzymujących się, wyżej wymienione osoby zostały oddelegowane do 

pracy w Komisji Bezpieczeństwa i.... dobrze. Rada Powiatu Kutnowskiego podjęła w związku z tym 

uchwałę nr 11/1/2024, powtórzę jeszcze raz, w sprawie delegowania dwóch radnych Rady Powiatu 

Kutnowskiego na funkcję członków Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

Punkt 11 

05:10:21 – 05:11:57 

Marek Drabik: 

Zakończyliśmy realizację punktu 10c… 10c. Przechodzimy do realizacji punktu 11. To jest zakończenie 

obrad. Jeszcze i w ramach tego też punktu zakończenia, ale jednym ciągiem mówię, oświadczenia 

majątkowe w ciągu 30 dni od daty powołania na dzień od 1 stycznia 2024 roku do dnia 7 maja 2024 

roku należy składać. Tak jak Pani (nieczytelny zapis) podpowiada, Biuro Rady jest miejscem, gdzie te 

oświadczenia majątkowe należy składać. Także no część osób wie, część się właśnie dowiedziała. 

Jeszcze w ramach tego punktu była tu… była tu Pani… była tu Pani, która... proszę, która 

przeprowadziła nam szkolenie. Rozumiem, że Państwo wszyscy otrzymali stosowne materiały, 

podpisali stosowne oświadczenia. Jeszcze jest ten czas, jeżeli ktoś z Państwa chciałby zabrać głos, no  
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to może to zrobić, a jeżeli nie, w takim razie dziękuję Państwu za przybycie. Dziękuję. Uważam sesję 

za zakończoną. 

 

Sesja nagrana była na płycie CD opisanej I Sesja Rady Powiatu Kutnowskiego z dnia 7 maja 2024 roku. 

Protokołowała: 

Monika Gawryszczak 
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